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Spotkanie ze Starostą

Cieszę się z owocnego spotkania z Panem Starostą. Mam nadzieję, że wspólne
działania pozwolą na szybszą realizację ważnych inwestycji.

W dniu dzisiejszym spotkałem się ze Starostą Tarnowskim Panem Jackiem Hudymą
oraz Radną Powiatu Tarnowskiego Panią Zofią Tulik. Na spotkaniu omówiliśmy
aktualne i przyszłe inicjatywy realizowane przy współpracy gminy z powiatem.
Nakreśliliśmy plany inwestycyjne oraz projekty kluczowe dla mieszkańców.

Dobra współpraca pomiędzy powiatem a gminą jest kluczowa dla rozwoju naszego
regionu, a efektywne działania w tym zakresie przyniosą korzyści zarówno dla

https://ryglice.pl/spotkanie-ze-starosta/


mieszkańców, jak i dla lokalnej gospodarki – powiedział starosta Jacek Hudyma.
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